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amici,

om te beginnen mijn gelukwensen aan iedereen en mijn respect aan avram en
philip die belangrijk en beslissend hebben bijgedragen aan
het bereikte resultaat.

voor de record geeft ik een korte samenvatting van de gebeurtenissen van
woensdag en donderdag.

woensdag van 16.00 uur tot 20.00 uur werd voorvergaderd bij ronnie
naftaniel. aanwezig daarbij waren micha gelber, chris van gent, ronnie,
philip, avram en ik en vanaf 19.00 uur henri markens en ernst numann

besproken werden de onderhandelingen die in amerika waren gevoerd door de
ing met newman van het hevesi comitי .tijdens deze onderhandelingen was er

met steinberg van het wjc en met avram gesproken.avram had onmiddellijk
henri markens erbij betrokken.tijdens deze onderhandelingen was door de ing
( naar later bleek namens de vereniging voor banken ) een bedrag van 314
miljoen genoemd als bedrag dat in de onderhandelingen zou worden aangeboden
.Dit aanbod was in amerika en later ook in nederland in de media
terechtgekomen .alle aanwezigen meenden dat we nu nooit meer voor minder met
de banken tot overeenstemming zouden kunnen komen zonder de amerikanen tegen
het hoofd te stoten.
besloten werd om de onderhandelingen met 345 miljoen ( all in ) te openen
uit tactische overwegingen, maar met 315 als bodem en 325 als wensbedrag te
opereren.

als tweede onderwerp was aan de orde de mededeling van ronnie dat hij
gehoord had dat ernst en henri volledig buiten iedereen om al drie weken aan
het onderhandelen waren met blocks en dat ze in dat kader hadden laten weten
persoonlijk genoegen te kunnen nemen met 290 miljoen
( all in ).dit kwamen henri en ernst vervolgens persoonlijk verdedigen in de
vergadering.
men besloot de discussie over dit onderwerp uit te stellen tot na het
bereiken van een akkoord met de banken. de onderhandelingsdelegatie voelde
zich niet gebonden aan hetgeen henri en ernst hadden gezegd en gedaan en
liet zijn ongenoegen over het gebeurde blijken.

de vergadering van donderdag, waar vertegenwoordigers van een viertal
banken, de beurs en de vereniging van banken bij aanwezig waren, begon om
19.00 uur met het overleggen door de banken van een agenda voor de
vergadering, een voorstel voor in totaal 290 miljoen, een overeenkomst in
hoofdlijnen en een berekening van het voorstel.het voorstel was niet
onderhandelbaar en zou weer worden ingetrokken als het niet die avond zou
worden aanvaard.
ronnie antwoordde met een tegenvoorstel van 245 miljoen, eveneens als
ingetrokken te beschouwen als het niet terstond zou worden aanvaard.
blocks wilde vervolgen met ronnie en mij apart praten om uit te leggen dat
hij zijn nek had uitgestoken voor dit voorstel alleen omdat hij van ernst en
henri had dat het als uiterste bod aanvaardbaar zou zijn en dat hij ernstig
teleurgesteld zou zijn als hij nu opnieuw in zijn hemd zou worden gezet ,
net als twee maanden geleden toen het 50 miljoen voorstel was aanvaard om
vervolgens niet ondertekend te worden. wij hebben toen uitgelegd dat ernst
en henri zonder mandaat hadden onderhandeld en dat blocks in elk geval had
kunnen weten dat zij niet voor platform en adviesraad konden spreken. verder
was het voor ons onmogelijk onder de in amerika genoemde 314 miljoen te gaan
maar we konden hem wel tegemoet komen door in de plenaire vergadering te
zakken tot 325. als het voor hem nodig was een nieuw mandaat te vragen
zouden we de vergadering tot na het weekend kunnen verdagen.
we gingen daarna terug naar de plenaire vergadering die toen voor intern
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beraad van beide partijen werd geschorst. na een uur werd hij vervat met een
bod van de banken van 312,5 na een paar minuten verhoogd tot  314. dit werd
door ons geaccepteerd. tenslotte werden er nog een aantal redactionele
wijzigingen aangebracht in de tekst van het contract, dat uiteindelijk werd
getekend. dit gebeurde tussen 23.00 uur en 23.30 uur.

tot zover het verslag, waarop ik morgen nog in de vorm van een nabeschouwing
een paar opmerkingen zal maken. tot dan groet en beste wensen,

toon kasdorp
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